



## Vision / الرؤية

**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رعايتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## Mission / الرسالة

**DIPS** is committed to provide education following international standards yet adhering to local values and traditions.

تلتزم مدرسة دبي الدولية بتوفير تعليم وفقاً للمعايير الدولية مع المحافظة على القيم والتقاليد المحلية.

## Values / القيم

**DIPS Core Values / القيم الأساسية للمدرسة**

**Integrity, Respect, Responsibility, Excellence, and Citizenship**

**النزاهة، الاحترام، المسؤولية، التميز والمواطنة**

### Integrity- We must

Be honest and trustworthy; Do our work; Know and do the right thing; Treat all people fairly; Avoid plagiarism.

علينا أن نكون صادقين، وجديرين بالثقة؛ نقوم بعملنا؛ نعرف العمل الصالح ونقوم به؛ نعامل جميع الناس بإنصاف؛ نتجنب السرقة الأدبية.

### Respect- We need to

Value and embrace diversity; Accept others and treat them as we wish to be treated; Show care, concern, and attention towards each other.

علينا تقدير التنوع واحترامه؛ نتقبل الآخرين ونعاملهم كما نتمنى أن نعامل؛ نظهر الرعاية والاهتمام والانتباه تجاه بعضنا البعض.

### Responsibility- We must

Be transparent; Think before we act; Make informed decisions; Be accountable for our actions; Admit mistakes and plan corrections.

علينا التحلي بالشفافية؛ نفكر قبل أن نتصرف؛ نتخذ قرارات مستنيرة؛ نكون مسؤولين عن أفعالنا؛ نتعرف بالأخطاء ونخطط للقيام بتصحيح.

### Excellence- We must

Promote Continuous Self-Improvement; Be self-efficacy; Be agile; Be resilient; Set high expectations; Work smart not hard; Think out of the box; Celebrate personal success.

علينا تعزيز التحسين الذاتي المستمر؛ ذي كفاءة ذاتية، مرتين ومثابرين؛ نضع توقعات عالية؛ نعمل بذكاء وليس فقط بجهد؛ نفكر بطريقة ابتكارية؛ نحقق بالنجاح الشخصي.

### Citizenship- We must

Respect the guiding principles of UAE and obey its laws; Be educated citizens; Serve our community; Be environmentally responsible; Develop strong digital skills; Pursue life-long learning.

علينا احترام المبادئ التوجيهية لدولة الإمارات العربية المتحدة والامتثال لقوانينها؛ أن نكون مواطنين متعلمين؛ نخدم مجتمعنا، لدينا حسن بالمسؤولية البيئية؛ تطور مهارات رقمية فعالة؛ نشاير على التعلم مدى الحياة.



Required Material Grade 6





**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## Exam Policy

**Objective: Dubai International Private School, AlQuoz, has set an exam policy to make sure that all students have a fair and equal test experience.**

1. Students should arrive to school before **7:45 a.m.** Tests start at **8:00 a.m. sharp.** Late students will have no extra time except in emergency cases.
2. **School uniform is a must during all test days. Sports uniforms are not allowed.**
3. **Students have to stick to their designated seats on all test days.**
4. Students may not borrow utensils (pens, erasers, calculators, rulers etc.) from their friends during the exam.
5. Any kind of disturbance in the exam room will lead to immediate dismissal and violating students will receive a score of zero on the test.
6. Cell phones are totally prohibited in classrooms as well as in exam halls. Students who attempt to violate this rule will receive a score of zero.
7. **Using a mobile phone or any other unauthorized testing aid will lead to immediate dismissal and of receiving a score of zero.**
8. Any confirmed attempts of cheating such as **looking at others' test takers' test papers or devices, receiving help of any kind, receiving electronic messages on devices, failing to follow the proctors' instructions, having identical answers and/or mistakes** will lead to cancelling the test and receiving a score of zero.
9. Using an answer key or sharing answers with anyone during the test will lead to immediate dismissal and receiving a score of zero.
10. **Students who are given permission by the administration to take the test on-line must have their cameras open all the time or the test will be cancelled.**
11. **Test takers must make sure that their devices are fully charged before they come to the test room.**
12. Make-up tests will be scheduled for absent students who provide official medical reports.
13. Four-function or graphic calculators are allowed for Chemistry and Physics tests of grades 10,11 and 12
14. Calculators are allowed for the Math tests of Grades 9 - 12.
15. To avoid crowding, students are advised to leave the school campus as soon as they leave the test room.

**This policy helps make sure your testing experience be fair and allows you to focus on your own test without distractions.**

Day	Date	Gr 4	Gr 5	Gr 6	Gr 7	Gr 8	Gr 9	Gr 10	Gr 11	Gr 12	
WEDNESDAY	24/01/2024 8:00-9:30	<b>Revision at Home</b>						Arabic Sp. Arabic 8:00 - 9:30	Math 8:00 - 9:30	English 8:00 - 9:30	AP.Physics Hons. Physics Health & Food Accounting 8:00 - 9:30
THURSDAY	25/01/2024	ISLAMIC. SP. IS CIVICS	SCIENCE	ENGLISH	ARABIC SP. ARABIC	MATH	BIOLOGY	Sociology	Physics	Calculus AP Calculus	
<b>Exam Timing</b>		8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	
FRIDAY	26/01/2024	ARABIC SP. ARABIC	ISLAMIC. SP. IS CIVICS	SCIENCE	ENGLISH	ARABIC SP. ARABIC	ISLAMIC. SP. IS CIVICS	Chemistry	Ap. Chem Comp. Sc. Business Hons. Bio.	AP.Chemistry Hons. Chemistry Design & Tech.	
<b>Exam Timing</b>		8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	
MONDAY	29/01/2024	SCIENCE	ENGLISH	MATH	SCIENCE	ISLAMIC. SP. IS CIVICS	MATH	English	Arabic Sp. Arabic	English	
<b>Exam Timing</b>		8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	
TUESDAY	30/01/2024	ENGLISH	MATH	ARABIC SP. ARABIC	ISLAMIC. SP. IS CIVICS	SCIENCE	ENGLISH	IslamicSp. Islamic Civics	Math	Arabic Sp. Arabic	
<b>Exam Timing</b>		8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	
WEDNESDAY	31/01/2024	<b>Revision at Home</b>							IslamicSp. Islamic Civics	AP.Biology Prog. & Coding Macroeconomics	
<b>Exam Timing</b>									8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	
THURSDAY	01/02/2024	MATH	ARABIC SP. ARABIC	ISLAMIC. SP. IS CIVICS	MATH	ENGLISH	W. Geography	Arabic Sp. Arabic	Microeconomics	Islamic Sp. Islamic Civics	
<b>Exam Timing</b>		8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:31	
FRIDAY	02/02/2024	<b>MAKE-UP FOR ABSENT STUDENTS GRADE 4-12. Exam timing 8:00 - 9:30</b>									
<b>Exam Timing</b>											



**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاقتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## دائرة التربية الإسلامية

المقرر المطلوب لامتحان نهاية الفصل الدراسي الأول **(التربية الإسلامية)**  
2024 - 2023  
الصف السادس الابتدائي

اسم الدرس، والصفحة من الكتاب والجزء	فرع المادة
فرائض لصلاة	موضوعات
سورة السجدة الآيات من 1-12	قرآن كريم
حاسبوا أنفسكم	حديث شريف
سورة السجدة الآيات من 13--22	قرآن كريم

معلمو الصف: أ. محمد عمران/م. ليلى عثمان

رئيس الدائرة: د. وفاء الشريف



**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## Special Islamic

### Required Material Final T1 2023/2024

G.6		
Subject	Pages	Notes
Surat-us-Sajdah (The True Book)	10 - 22	E Book
Surat-us-Sajdah (Qualities and rewards of Believers)	82 - 93	E Book
Recommendations by the Prophet(s.a.w)	24 - 32	E Book
Elements of Prayer	56 - 66	E Book



Vision / الرؤية

**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## List of Required Materials

### Final Exam (Semester One)

Academic Year 2023-2024

Civics

Grade: 6

Required topics/lessons
<p><b><u>Lesson 1:</u> Latitudes and Longitudes</b></p> <p>(Find required material on Schoology) + Civics book pgs: 52 till 58 – activity book pgs: 33, 35, 40</p>
<p><b><u>Lesson 2:</u> Kinetic and Potential Energy</b></p> <p>(Find required material on Schoology)</p>
<p><b><u>Lesson 3:</u> Fossil Fuels</b></p> <p>(Find required material on Schoology) + Civics book pgs: 99 till 104 – activity book pgs:81,83,88,89</p>



**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## دائرة اللغة العربية

المقرر المطلوب لامتحان نهاية الفصل الدراسي الأول **(اللغة العربية)**  
2024 - 2023  
الصف السادس

اسم الدرس، والصفحة من الكتاب	فرع المادة
المفعول فيه الصفحة 26/ كتاب التطبيقات اللغوية المفعول المطلق الصفحة 32/ كتاب التطبيقات اللغوية	النحو
الجملة و أغراضها الصفحة 14/ كتاب التطبيقات اللغوية	البلاغة
نغم السعادة الصفحة 202/ كتاب اللغة العربية	النصوص
زايد رجل بني أمة الصفحة 128/ كتاب اللغة العربية	القراءة
إن قامت الساعة الصفحة 194/ كتاب اللغة العربية	القراءة

معلمو الصف: سماح القباقيبى عمر الحيارى

رئيس الدائرة: د. حسين خاطر



**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## Gr 6 دائرة اللغة العربية

المقرر المطلوب لامتحان نهاية الفصل الدراسي الأول (اللغة العربية لغير الناطقين بها)  
2023-2024 للصف السادس 6

اسم الدرس 6
الجرى
في مدرستي
في حقلنا
سميرة المريضة
طعامي

معلمة الصف : ربي الرفاعي

رئيس الدائرة: حسين خاطر





**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

English Department

Teachers: Enas Sadi and Bothaina Saqr

2023-2024

Head of English Department (4-12): Mr. Wafic Al Kayyal

### Grade 6 - End of Semester ONE Exam Required Materials

**Reading Informational Text:** Students will read an outside reading informational passage, and then they will respond to questions that assess their reading skills. Questions might include analyze information, identify main idea, recognize author's purpose, make inferences, compare, and synthesize information, distinguish between relevant and irrelevant information and between fact and opinion, identify the author's purpose; in addition to recognizing meaning of certain words and phrases in context and recognizing pronoun reference in context.

**Note: Practice on Achieve 3000 accounts before the exam. ([www.achieve3000.com](http://www.achieve3000.com))**

**Literature** Refer to <https://www.hmhco.com/ui/login/?connection=71111326>

1- Unit 2: "Never give up"

Lesson: 2 "A Schoolgirl's Diary from I am Malala"

**Skills:** - Analyze features of informational text.  
- Identify Central idea.

2- Unit 3: "Finding Courage"

Lesson: 2 "From the Breadwinner"

**Skills:** - Analyze Character and Plot / - Analyze Character and Setting  
- Identify Author's purpose.

3- Skill-based Questions from outside Passages and Excerpts (based on each lesson's skills).

### Vocabulary

1- "Lesson 1": Critical Vocabulary List (**Debate, defy, anonymous, edict, pseudonym**)

2- "Lesson 2": Critical Vocabulary List (**Solution- Responsibility – Stammer – Fume**)

**Skill Focus:** - Determine word usage in context clues correctly.  
- Compose simple, compound meaningful sentences and paragraphs using the vocabulary words correctly

### Language

1. Comparative and superlative.

2. Simple, Compound, and complex sentences.

**Skill Focus:** - Differentiate between comparative and superlative adjectives.  
- Use adjectives correctly to compare, contrast and rank things.  
- Compose sentences using comparative and superlative adjectives.

- Identify coordinating conjunctions and use them to link between two independent sentences.
- Differentiate between simple, compound, and complex sentences.
- Compose simple, compound, and complex sentences.

**In addition to all the related material and resources on Schoology and other related digital resources.**



الرؤية / Vision

**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## List of Required Materials

### Final Exam (Semester One)

Academic Year 2023-2024

### Grade 6

Lesson	Title	Book
<b>1.1</b>	<b>Identify and Interpret Integers.</b>	HMH into Math
<b>2.3</b>	<b>Find and Apply LCM and GCF.</b>	HMH into Math
<b>3.1</b>	<b>Understand Fraction Division</b>	HMH into Math
<b>3.2</b>	<b>Explore Division of Fractions with Unlike Denominators.</b>	HMH into Math
<b>3.3</b>	<b>Explore Division of Mixed Numbers.</b>	HMH into Math
<b>4.1</b>	<b>Add and Subtract Multi-Digit Decimals.</b>	HMH into Math



Vision / الرؤية

**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## List of Required Materials

### Final Exam (Semester One)

Academic Year 2023-2024

Grade: 6

Required topics/lessons
Water Cycle.
Weather and Weather Predictions.
Influences on Climate.
Introduction to Energy.



**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

2024 / 2023

المادة المطلوبة لاختبار نهاية الفصل الدراسي لمادة الدراسات الاجتماعية

الصف : السادس

الصفحات	عنوان الدرس
56 – 50	شخصيات حضارية
85 – 77	وطن الخير والإنسانية العالمية
	أوراق العمل المساعدة على Schoology / assignment Folder أوراق العمل ( 5 ، 4 ، 3 )



Vision / الرؤية

**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

## List of Required Materials

### Final Exam (Semester One)

#### Academic Year 2023-2024

##### Grade 6 /French

1 : le future proche

2:compréhension écrite

3: les invitations

4: le verbe faire



**DIPS**, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

إن مدرسة دبي الدولية، وبالشراكة مع أولياء الأمور والمجتمع المحلي، تعمل جاهدة لإعداد كل طالب ليكون متمكناً من المعرفة الرقمية، طالباً متعلماً ومواطناً منتجاً مدى الحياة، وتعزيز رفاهيتهم في بيئة تعليمية شاملة.

# Computer Department

## Grade 6

### End of Term 1 Exam

2023-2024

Study the Final Exam Required  
Material Power Point on Schoology

**GOOD LUCK**